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RRM.0002.63.2024 

 

Protokół  

LXIII Sesji Rady Miejskiej we Wschowie  

z dnia 25 marca 2024 

 
Obrady rozpoczęto 25 marca 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:01 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Franciszek Baśczyn 

2. Sabina Brambor 
3. Władysław Brzechwa 

4. Piotr Buczek 
5. Miłosz Czopek 
6. Michał Drobnik 

7. Przemysław Gliński 
8. Ryszard Grys 

9. Hanna Knaflewska-Walkowiak 
10. Krzysztof Kola 
11. Jacek Kowalczyk 

12. Stefan Maćkowiak 
13. Agnieszka Nachaj 

14. Katarzyna Owoc-Kochańska 
15. Jolanta Pawłowska 
16. Tadeusz Sobczuk 

17. Emanuela Stanek-Juśkiewicz 
18. Elwira Świątek 

19. Wiesław Widera 
20. Piotr Wieland 
21. Wioletta Zarzycka 

Goście: 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny 
Sekretarz Miasta i Gminy Wschowa Agata Michałowska 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak 
Radca Prawny mec. Michał Walkowiak 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej we Wschowie Monika Domeracka 
Dyrektor Biura Inwestycji i Infrastruktury Jolanta Jaromin - Mazur 
Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych Anna Wiśniewska 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło 
Mieszkaniec Gminy – 1 osoba 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM otwarła obrady LXIII Sesji Rady Miejskiej we Wschowie, 

powitała wszystkich obecnych Radnych, pracowników urzędu i gości  
i poprosiła o sprawdzenie kworum. 
 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  

 
Wyniki głosowania 
OBECNY: 19, NIEOBECNY: 2 

 
Wyniki imienne: 

OBECNY (19) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Piotr Buczek, Miłosz Czopek, Michał 
Drobnik, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek 

Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, 
Jolanta Pawłowska, Tadeusz Sobczuk, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Elwira 

Świątek, Wiesław Widera, Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 
NIEOBECNY (2) 

Władysław Brzechwa, Przemysław Gliński 
 
 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna zawnioskowała o obecność na sesji osoby z uprawieniami prawniczymi,  

by mogła reprezentować Radnych i odpowiadać na pytania Radnych. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM powiedziała, że to nie jest wniosek do porządku obrad. 
 
 

3. Przyjęcie protokołu LXII Sesji Rady Miejskiej. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna zgłosiła, że w protokole nie jest ujęta kwestia związana z zapytaniem 

kierowanym do Radcy prawnego dotycząca wykorzystywania loga i kampanii 
wyborczej. 

Radna powiedziała, że nie ma odpowiedzi na zadane pytania i poprosiła  
by odpowiedzi zostały upublicznione na stronie miasta i gminy Wschowa.  
Radna poprosiła o wskazanie osoby kompetentnej, do której Radni mogą się 

zwracać z pytaniami natury prawnej. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM powiedziała, że w protokole są sygnalizowane tematy 
poruszane na sesji a nagranie z sesji jest dostępne dla każdego 
zainteresowanego na stronie Urzędu Miasta i Gminy Wschowa. 
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4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  

w okresie międzysesyjnym. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Miłosz Czopek 
Radny poprosił o informację o realizacji uchwały dot. przystąpienia Gminy do 

spółki SIM Zielona Dolina. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zwróciła uwagę, że sprawozdanie dotyczy okresu 
międzysesyjnego i sprawy niezwiązane należałoby poruszyć w punkcie wolne 
wnioski. 

- Miłosz Czopek 
Radny zapytał czy opublikowana we wrocławskiej gazecie informacja o zmianach 

na stanowiskach Rady Nadzorczej w Spółce Komunalnej we Wschowie jest 
prawdziwa; czy funkcje pełnią samorządowcy z Wrocławia i jaki koszt ich 
wynagrodzeń. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM powiedziała, że nie ma informacji na ten temat. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna powiedziała, że z racji nieobecności Dyrektora Centrum Kultury i Rekreacji 

Pana A. Obuchowicza na dzisiejszej sesji nie będzie odpowiedzi na temat siłowni. 
Radna zapytała dlaczego w sprawozdaniu z działalności Burmistrza nie ma 
informacji o zawarciu umowy dzierżawy i dlaczego na sesji nie ma zaproszonych 

gości. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM powiedziała, że podejmowane uchwały nie dotyczą Centrum 
Kultury i Rekreacji wobec czego dyrektor nie został zaproszony na sesję.  
- Piotr Buczek 

Radny zapytał o sposób zaproszenia na sesję. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM poprosiła o merytoryczne wypowiedzi do sprawozdania.  
 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Miasta  
i Gminy Wschowa na 2024 rok. (druk 617) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 
opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna wskazała paragrafy i poprosiła o wyjaśnienie wydatków. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zwróciła uwagę, że pytania powinny być zadane na Komisji 
Budżetu lub złożone na piśmie. Przewodnicząca RM zasugerowała zakończenie 

dyskusji. 
- Przemysław Gliński 
Radny poprosił by Przewodnicząca nie kończyła dyskusji. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak powiedziała, że wiele pytań 
zostało omówionych na Komisji. Skarbnik udzieliła odpowiedzi na zadane pytania. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny uzupełnił informacje dot. kosztów muralu. 
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- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 

Radna poprosiła o udostępnienie umowy ze wspólnotą - właścicielem budynku, 
na którym znajduje się mural oraz o informację dot. uzgodnień z mieszkańcami  

o wyglądzie i lokalizacji muralu. 
- Przemysław Gliński (Ad Vocem) 
Radny zapytał o przesunięcie środków na materiały biurowe i środki czystości. 

- Piotr Buczek 
Radny zapytał o koszt renowacji fontanny przy ul. Rzeźnickiej i ewentualne 

prognozy dot. kolejnych wydatków związanych z fontanną. 
Dyrektor Biura Inwestycji i Infrastruktury Jolanta Jaromin – Mazur udzieliła 
odpowiedzi na pytanie o koszty renowacji fontanny. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak uzupełniła informację  
o wydatkach. 

- Miłosz Czopek 
Radny zapytał na jakim poziomie zostały wydatkowane środki z promocji  
w budżecie z 2024 r. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak powiedziała, że informację 
przygotuje i przekaże na następnym spotkaniu. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej Miasta  
i Gminy Wschowa na 2024 rok. (druk 617).  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Piotr Buczek, Michał Drobnik, Przemysław 
Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek 

Kowalczyk, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Wiesław Widera, Wioletta 
Zarzycka 
PRZECIW (1) 

Katarzyna Owoc-Kochańska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak, Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-
Juśkiewicz, Elwira Świątek, Piotr Wieland 
NIEOBECNI (1) 

Władysław Brzechwa 
 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr LX/544/2023 Rady 
Miejskiej we Wschowie z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2031.  
(druk 618) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak poprosiła o uwzględnienie  

w projekcie autopoprawki. Skarbnik przeczytała i wyjaśniła treść zmiany. 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 
opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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- Katarzyna Owoc-Kochańska 

Radna poprosiła o wskazanie w Wieloletniej Prognozie Finansowej kosztów  
budowy sali w Przyczynie Górnej, kosztów przebudowy drogi wojewódzkiej, 

kosztów budowy ścieżki rowerowej Wschowa – Olbrachcice – Łęgoń, kosztów 
budowy dróg w gminie Wschowa i kosztów budowy chodnika wzdłuż drogi 
wojewódzkiej. Radna poprosiła o wskazanie dofinansowań z Unii Europejskiej.  

Radna zapytała jakie wnioski złożono w projektach unijnych.  
W opinii Radnej obietnice nie mają pokrycia w Wieloletnim Programie 

Finansowym. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do wypowiedzi Radnej 
podkreślając, że po wygraniu wyborów wszystkie wymienione przez Radną 

kwestie znajdą się w dokumentach budżetowych gminy. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 

Radna powtórzyła, że Wieloletniej Prognozie Finansowej nie zabezpieczono 
środków na projektowane inwestycje i dodała że nie udzielono odpowiedzi  
na pytania o fundusze unijne. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny powtórzył że wprowadzenie środków do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej jest uzależnione m. in. od rozstrzygnięcia 

wyborczego. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr LX/544/2023 Rady Miejskiej  
we Wschowie z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2031. (druk 618).  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 

Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Michał Drobnik, Ryszard Grys, Hanna 
Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, 
Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Wioletta Zarzycka 

PRZECIW (1) 
Katarzyna Owoc-Kochańska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Miłosz Czopek, Przemysław Gliński, Jolanta Pawłowska, Emanuela Stanek-
Juśkiewicz, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Piotr Wieland 

BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Buczek 

NIEOBECNI (1) 
Władysław Brzechwa 
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7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, opiekuńcze 
sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. (druk 

616) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Franciszek Baśczyn 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, opiekuńcze sąsiedzkie  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu  
ich pobierania. (druk 616).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (20) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 
Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-

Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 
Nachaj, Jolanta Pawłowska, Tadeusz Sobczuk, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, 

Elwira Świątek, Wiesław Widera, Piotr Wieland, Wioletta Zarzycka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Katarzyna Owoc-Kochańska 

 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Regulaminu korzystania 
z Parku Miejskiego przy ul. Wolsztyńskiej we Wschowie. (druk 613) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska 

Radna poprosiła o wyjaśnienie kwestii załączników do uchwały. 
- Piotr Wieland 

Radny zapytał o zasady korzystania z ogniska. 
- Przemysław Gliński 
W opinii Radnego zapisy regulaminu są zbyt szczegółowe, a za poszczególne 

sekcje powinni być odpowiedzialni ich administratorzy. Radny przypomniał,  
że na komisji prosił by w ramach autopoprawki przygotować ogólny regulamin. 
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Dyrektor Biura Inwestycji i Infrastruktury Jolanta Jaromin – Mazur odniosła się 

do wypowiedzi Radnego podkreślając, że gmina jest zobligowana do 
przestrzegania zasad narzuconych przez producentów poszczególnych 

elementów, które są niezbędne by utrzymać gwarancję. 
Dyrektor wyjaśniła kwestię korzystania z paleniska. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny uzupełnił wypowiedź Dyrektor. 

- Miłosz Czopek 
Radny zapytał o kwestię prac remontowych na ścieżce terenowej singletrack. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny powiedział, że singletrackiem administruje  
Centrum Kultury i Rekreacji i do Centrum należy ocena stanu technicznego. 
- Piotr Wieland (Ad Vocem) 

Radny powtórzył pytanie o zasady korzystania z paleniska. 
- Przemysław Gliński (Ad Vocem) 

Radny poprosił by z uwagi na niekonsekwencję w zapisach uchwały ponownie 
przepracować regulamin. Radny postulował by w regulaminie były ogólne zapisy.  
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do wypowiedzi Radnego.  

- Miłosz Czopek (Ad Vocem) 
Radny zapytał w jakim okresie administrator został zobowiązany do wykonania 

napraw na ścieżce singletrack.  
Dyrektor Biura Inwestycji i Infrastruktury Jolanta Jaromin – Mazur wyjaśniła,  

że Park jest po przeglądzie pogwarancyjnym i dodała, że Wykonawca jest na 
etapie naprawy usterek. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny uzupełnił wypowiedź Dyrektor. 

- Przemysław Gliński (Ad Vocem) 
Radny ponownie zaapelował, by zasady korzystania z poszczególnych części 

Parku określali administratorzy. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia Regulaminu korzystania z Parku 
Miejskiego przy ul. Wolsztyńskiej we Wschowie. (druk 613).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, 
Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, 

Agnieszka Nachaj, Jolanta Pawłowska, Tadeusz Sobczuk, Wioletta Zarzycka 
PRZECIW (4) 

Miłosz Czopek, Stefan Maćkowiak, Katarzyna Owoc-Kochańska, Wiesław Widera 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Piotr Buczek, Przemysław Gliński, Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Elwira Świątek, 

Piotr Wieland 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  
na terenie gminy Wschowa w 2024 roku. (druk 614) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna ponowiła prośbę o wsparcie Radnych przez prawnika. 
Radna zapytała czy kopia decyzji lekarza weterynarii nie powinna stanowić 

załącznika do uchwały, z jakimi organizacjami konsultowano projekt programu  
i jakie są statystyki dot. m. in. sterylizacji, opieki nad bezdomnymi zwierzętami. 

Radna apelowała by na pytania odpowiedział prawnik obsługujący Radę. 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło udzieliła odpowiedzi 
na pytania Radnej. 

- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 
Radna poprosiła o przedstawienie analizy, skali problemu. Radna zapytała  

o rozstrzygnięcie sprawy zatrzymanych w ostatnim czasie piesków. 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło udzieliła odpowiedzi 

na pytania Radnej. 
- Przemysław Gliński 
Radny zapytał czy poczyniono próby rozszerzenia projektu uchwały o kwestię 

opieki nad zwierzętami egzotycznymi. 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło odniosła się do 

wypowiedzi Radnego. 
- Piotr Buczek 
Radny zapytał czy samorząd ma kontrolę nad problemem bezdomności,  

czy czynione są próby oszacowania populacji, np.: poprzez chipowanie zwierząt. 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło powiedziała, że temat 

chipowania zwierząt zostanie rozważony w przyszłości. 
- Katarzyna Owoc-Kochańska (Ad Vocem) 
Radna wypowiedziała się na temat finansowania działań w gminie podkreślając, 

że Gminę Wschowa stać na zabezpieczenie środków na likwidowanie 
bezdomności zwierząt. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wschowa 
w 2024 roku. (druk 614).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (21) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 
Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-

Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 
Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Jolanta Pawłowska, Tadeusz Sobczuk, 

Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Piotr Wieland, 
Wioletta Zarzycka 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości bonifikaty udzielonej przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych w trybie bezprzetargowym na rzecz 
głównych najemców. (druk 615) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną 
opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wysokości bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych w trybie bezprzetargowym na rzecz głównych najemców. (druk 
615).  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 
Wyniki imienne: 

ZA (21) 
Franciszek Baśczyn, Sabina Brambor, Władysław Brzechwa, Piotr Buczek, Miłosz 

Czopek, Michał Drobnik, Przemysław Gliński, Ryszard Grys, Hanna Knaflewska-
Walkowiak, Krzysztof Kola, Jacek Kowalczyk, Stefan Maćkowiak, Agnieszka 
Nachaj, Katarzyna Owoc-Kochańska, Jolanta Pawłowska, Tadeusz Sobczuk, 

Emanuela Stanek-Juśkiewicz, Elwira Świątek, Wiesław Widera, Piotr Wieland, 
Wioletta Zarzycka 

 
 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 

- Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska-Walkowiak poinformowała,  
że interpelacje i zapytania należy składać pisemnie w Biurze Rady. 

 
12. Wnioski i informacje. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Wieland 

Radny poprosił o udzielenie informacji na temat kosztów siłowni. Radny 
powiedział, że przedsiębiorca zamierzał zrobić siłownię, a urząd go wyręczył. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny odniósł się do wypowiedzi Radnego.  

- Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska-Walkowiak zapytała czy Radni zwracali 
się bezpośrednio do Dyrektora Centrum Kultury i Rekreacji.  

- Katarzyna Owoc-Kochańska 
Radna odniosła się do wypowiedzi Burmistrza Marka Kraśnego. 
- Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska-Walkowiak odniosła się do wypowiedzi 

Radnej Katarzyny Owoc – Kochańskiej.  
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego złożył wniosek formalny  
o zakończenie dyskusji. 
- Miłosz Czopek 

Radny zapytał o realizację uchwały o przystąpieniu do spółki pod nazwą Zielona 
Dolina oraz o skład Rady Nadzorczej Spółki Komunalnej we Wschowie i czy  

w składzie są samorządowcy z Wrocławia. 
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- Przemysław Gliński 

Radny złożył wszystkim mieszkańcom, Radnym i pracownikom urzędu życzenia 
świąteczne. 

- Przewodnicząca RM Hanna Knaflewska-Walkowiak również złożyła życzenia 
świąteczne wszystkim mieszkańcom, pracownikom urzędu i Radnym. 
 

13. Zakończenie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 

podziękowała Radnym za udział w obradach i zamknęła LXIII Sesję Rady 
Miejskiej we Wschowie. 
 

 
  

 Przewodniczący 
Rady Miejskiej we Wschowie 

  

 
     /-/  Hanna Knaflewska - Walkowiak 

  

 

Transmisja online: Transmisja LXIII Sesji Rady Miejskiej we Wschowie 
  

 
Przygotował(a): Anna Safiańczuk 
Starszy Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej we Wschowie 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

https://wschowa.esesja.pl/transmisja/47689/lxiii-sesja-rady-miejskiej-we-wschowie.htm

